
RG.0012.5.12.2020 

Protokół nr 12 
z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 19 listopada 2020r. 
 

Posiedzenie przeprowadzono w formie zdalnej. Rozpoczęło się o godzinie 20:00.  

Członkowie komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Remigiusz Kwieciński 

2. Karolina Wołosowska 

3. Monika Rynkowska 

4. Anna Szyska 

5. Magdalena Migowska 

6. Karol Kardasiński dołączył 20:30 

7. Szymon Benedyk 

 

Goście obecni na posiedzeniu: 

1. Małgorzata Osowska 

2. Krystyna Białek 

3. Jan Pawul 

 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 

2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 09.11.2020, dotyczącego budowy chodnika, 

3. dyskusja n/t wniosków przekazanych, zgodnie z właściwością, do rozpatrzenia 

Wójtowi Gminy, 

4. Opiniowanie projektu budżetu gminy na 2021r., 

5. Wolne wnioski, 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.1. 

Przewodniczący po otwarciu posiedzenia stwierdza kworum komisji i wita gości, radnych, 

nie będących członkami KSWiP 

Ad.2. 

Po zapoznaniu się z wnioskiem i opinią prawną, rozpoczęto dyskusję, Radna Magdalena 

Migowska udostępniła zdjęcia z wizji lokalnej na wnioskowanej drodze, dyskusję n/t 

zasadności wniosku zakończono i komisja stwierdziła, iż do rozpatrzenia wniosku urzędem 

właściwym jest Wójt Gminy Pruszcz Gd.   Przewodniczący KSWiP zwrócił uwagę na drugą 

część wniosku, która nosi znamiona skargi, gdzie wnioskodawca twierdzi, że jest ignorowany 

przez Wójta, do którego, jak twierdzi, kierował wielokrotnie pisma w/w sprawie.  Po krótkiej 

dyskusji członkowie KSWiP postanawiają skierować dwa pisma, jedno w celu uzyskania 

dodatkowej opinii prawnej n/t treści wniosku i części skargi, drugie do wnioskodawcy o 

udostępnienie pism, wniosków w sprawie wnioskowanej budowy chodnika, wraz z 

odpowiedziami UG. 

Decyzja podjęta jednogłośnie. 



Ad.3. 

Na wniosek Remigiusza Kwiecińskiego rozpoczęto dyskusje n/t wniosków przekazanych do 

Wójta Gminy, zgodnie z właściwością.  Padła propozycja skierowania zapytania do Wójta 

Gminy o sposób rozpatrzenia przekierowanych przez RG wniosków.  Postanowiono 

skierować takie zapytanie w styczniu 2021 r., które będzie obejmowało cały 2020r.   

Jednocześnie padła sugestia, aby kolejne podobne uchwały RG przekazujące wnioski, 

zgodnie z właściwością rozpatrywania, zawierały punkt zobowiązujący urząd, do którego jest 

przekazywany wniosek, do poinformowania RG o sposobie rozpatrzenia wniosku. 

Ad.4. 

W związku z koniecznością wydania opinii komisji n/t projektu budżetu gminy na 2021r, w 

dyskusji podjęto jednogłośną decyzję o odstąpieniu od opiniowania w/w projektu.  

Uzasadniono tą decyzję tym, iż wszyscy obecni radni są członkami innych komisji stałych 

RG i w pracach tych komisji będą uczestniczyć w opiniowaniu projektu budżetu. 

Ad.5. 

Brak wolnych wniosków 

Na tym zakończono posiedzenie KSWiP 

Link do nagrania z posiedzenia komisji: 

Meeting Recording: 

https://zoom.us/rec/share/5A82-

3P15oDCqkQn4cGWR5N8FjlKOvnp8AdlL0XL9nZoZ8rKXt2rGXRTBG1T2r3Y.EAutMB

BHQT-Btwv1 

 

Access Passcode: P=4tmhWk 

 

Podpisy członków komisji: 

1. Remigiusz Kwieciński  

2. Magdalena Migowska 

3. Karol Kardasiński  

4. Karolina Wołosowska  

5. Monika Rynkowska  

6. Anna Szyska  

7. Szymon Benedyk 

https://zoom.us/rec/share/5A82-3P15oDCqkQn4cGWR5N8FjlKOvnp8AdlL0XL9nZoZ8rKXt2rGXRTBG1T2r3Y.EAutMBBHQT-Btwv1
https://zoom.us/rec/share/5A82-3P15oDCqkQn4cGWR5N8FjlKOvnp8AdlL0XL9nZoZ8rKXt2rGXRTBG1T2r3Y.EAutMBBHQT-Btwv1
https://zoom.us/rec/share/5A82-3P15oDCqkQn4cGWR5N8FjlKOvnp8AdlL0XL9nZoZ8rKXt2rGXRTBG1T2r3Y.EAutMBBHQT-Btwv1

